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De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 08 december 
2016 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

2. Verkiezingen Provincieraad 
Wijziging provinciedistricten en afschaffing kieskantons – ontwerp 
Vlaamse Regering 
Verlenen van advies 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer geeft toelichting onder verwijzing 
naar de toegestuurde documenten. 
Hij stelt vast dat er voor Oost-Vlaanderen eigenlijk geen andere optie 
is dan een opdeling in drie districten. Bij andere opdelingen zijn er niet 
altijd 6 raadsleden te verkiezen per district en dat stuit op bezwaren 
van het grondwettelijk hof. 
In het voorstel van advies wordt wel stilgestaan bij de wijze waarop de 
vermindering van het aantal raadsleden wordt doorgevoerd en het feit 
dat daarbij afbreuk wordt gedaan aan het Vlaams Regeerakkoord dat 
stipuleerde dat rekening zou worden gehouden met het 
inwonersaantal van de provincie. Door het huidige ontwerp van de 
Vlaamse Regering zijn in Antwerpen gemiddeld 50 603 stemmen 
nodig om één zetel, in Oost-Vlaanderen 41 260 maar in Limburg 
slechts 27 832. 
 
Raadslid Luc Maes vraagt zich af of er niet met Moerbeke kon 
geschoven worden met als motief dat die gemeente bij het Waasland 
hoort en niet bij Gent. 
Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat hij niet zeker is of dat 
historisch wel juist is. Bovendien is het “Waasland” geen bestuurlijke 
omschrijving. Vraag is dus of die suggestie wel zinvol is.  
Raadslid Johan Van Duyse stelt dat je een gelijkwaardige suggestie 
m.b.t. de gemeente Zwijndrecht kan doen maar die hoort bestuurlijk bij 
de provincie Antwerpen. 
Raadslid Luc Maes is van oordeel dat de ongelijkheid wat het aantal 
stemmen betreft die nodig zijn voor het behalen van een zetel wel een 
belangrijk punt van kritiek is. Hij vraagt of dat juridisch hard kan 
gemaakt worden. Gedeputeerde Vercamer stelt dat een actie 
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gebaseerd op een passus uit het Vlaams Regeerakkoord geen 
juridische grond oplevert. 
 

3. Juridische aangelegenheden – personeel 
Project “GAS – Verkeer” 
Vaststellen van de contractuele personeelsbezetting en bepalen van 
de looptijd 
 
Gedeputeerde Geert Versnick licht toe dat het voorstel het gevolg is 
van een uitbreiding van de dienstverlening. De extra inkomsten die 
daarmee gepaard gaan neutraliseren de extra uitgaven die nodig zijn 
om bijkomend personeel aan te trekken voor deze ruimere 
dienstverlening. 
 

4. Patrimonium provincie en paraprovinciale instellingen 
Raamcontract “dakwerken” – ontwerp 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
open aanbesteding 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat de huidige 
raamcontracten aflopen en dat van de vernieuwing gebruik wordt 
gemaakt om een aantal aanpassingen te doen o.m. wat de aanstelling 
van meerdere uitvoerders (3) betreft en het voorzien in een 
boeteregeling. 
 

5. Patrimonium provincie en paraprovinciale instellingen 
Raamcontract “schilderwerken” – ontwerp 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
open aanbesteding 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman verwijst naar haar toelichting bij  
punt 4. 
Raadslid Marlies Deconinck wijst op enkele materiële fouten o.a. het 
vermelden van de term “dakwerken” waar het om “schilderwerken” 
moet gaan. Zij vraagt ook welke referentieprijzen worden gebruikt en 
hoe de werking met coëfficiënten moet begrepen worden. 
De heer Kristof Goethals, hoofd van de dienst Patrimonium, deelt mee 
dat de referentieprijzen in functie staan van het type techniek en dat 
de coëfficiënt afhankelijk is van de eisen die men aan de verschillende 
soorten uitvoerders stelt. 
 

6. Personeel – Competentiemanagement 
Vastlegging van het sjabloon van de functiebeschrijving en van een 
aantal functiebeschrijvingen en aanvulling van bestaande 
functiebeschrijvingen 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat het enerzijds gaat om 
de aanpassing van het gebruikte sjabloon en anderzijds om onder 
meer een aangepaste regeling met betrekking tot het moment waarop 
men over een rijbewijs moet beschikken wanneer dit voorzien is voor 
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een bepaalde functie. 
De heer Johan Van Duyse is van oordeel dat er nog steeds geen 
éénvormigheid is m.b.t. het rijbewijs. Nu eens moet men het “zo vlug 
mogelijk” behalen, dan weer moet men “bereid zijn” het te halen. Hij 
vindt het een positieve evolutie dat men naast het diploma ook meer 
en meer belang hecht aan ervaring als criterium. Wel ziet hij niet altijd 
de logica in de verschillende regelingen. 
Inge Dellaert, hoofd van de directie Personeel, antwoordt dat de 
vereisten m.b.t. het rijbewijs verschillen naargelang de functie. In het 
ene geval is het rijbewijs echt nodig in andere gevallen “kan” het nodig 
zijn. De personeelsdienst volgt daarbij de voorstellen van de 
betrokken diensten. 
De heer Van Duyse gaat er van uit dat de verschillen dan wel 
gebaseerd zijn op de concrete taakinhoud. 
Wat de meerekening van de ervaring betreft stelt Inge Dellaert 
dat de personeelsdienst een aantal normen hanteert o.m. wat 
betreft de aanstelling van leidinggevenden. Voor andere functies 
wordt de ervaringsvereiste bepaald op voorstel van de 
betrokken dienst. 
De heer Johan Van Duyse mist toch een algemene visie op het 
in aanmerking nemen van opgebouwde ervaring. 
Inge Dellaert antwoordt dat een algemene benadering afbreuk 
zou doen aan de diversiteit in functies en de verschillen in 
techniciteit. 
Raadslid Dursun Alici pleit er voor om ook voorzichtig te zijn bij 
het voorzien van ervaringsvereisten. Jonge sollicitanten zonder 
ervaring riskeren immers onvoldoende kansen te krijgen. De 
heer Van Duyse stelt dat je dat kan compenseren met een 
diploma. 
Raadslid Bart Blommaert vraagt of competentiemanagement op 
hetzelfde neerkomt als “functieclassificatie”. Hij is ook beducht 
voor de mogelijke willekeur bij de appreciatie van de ervaring. 
Inge Dellaert antwoordt dat de ervaring zo goed mogelijk wordt 
gescreend. Zij wijst er ook op dat de ervaring die nodig is om 
toegelaten te worden tot een procedure één zaak is maar dat er 
daarnaast nog een selectieprocedure is waarin iedereen moet 
slagen en waar de lat ook voor iedereen gelijk ligt. 
 

7. Varia. 
 
Er zijn geen variapunten. De voorzitter sluit de vergadering om 18u35. 
 
 
Gent, 23 januari 2017 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 



 p. 4 

 

./... 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


